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PROTOKÓŁ 0012.6.10.2018 z posiedzenia Komisji Edukacji i Polityki Społecznej  w dniu 18 lipca 2018 roku  Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. Czas posiedzenia: 10.00 - 10.25.  W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Bernadeta Magiera – usprawiedliwiona, Radna Elżbieta Siwiec – usprawiedliwiona.   Porządek obrad:  1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wnioski do Budżetu Miasta na 2019r.  
4. Wolne głosy i wnioski. 
5. Zakończenie posiedzenia. 
  Ad. 1  Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Edukacji i Polityki Społecznej  - Anna Toborowicz. Przywitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.   Ad.2  Przyjęcie porządku obrad.  Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.   Ad. 3   Wnioski do Budżetu Miasta na 2019r.  

Komisja ustaliła wnioski do budżetu na 2018 rok. 
Komisja Edukacji i Polityki Społecznej wnioskuje o zabezpieczenie w Budżecie 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok środki finansowe na: 
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1. Wykonanie remontów dróg dojazdowych, ogrodzeń placów szkolnych                           i przedszkolnych zgodnie z założeniami bezpieczeństwa w drodze do szkół                   i przedszkoli. 2. Remonty instalacji elektrycznych w placówkach wg. potrzeb. 3. Termomodernizacja budynku SP nr 9, ZS nr 9, SP nr 1, SP nr 17 i SP nr 13. 4. Budowa parkingu przy SP nr 15. 5. Budowę sali gimnastycznej w ZS nr 9 i w SP nr 17. 6. Rozbudowa hali sportowej w Szkole Mistrzostwa Sportowego.  7. Oddymianie w placówkach przedszkolnych wg. potrzeb. 8. Podwyżkę w związku z wnioskiem Komisji Edukacji i Polityki Społecznej dotyczącego zmiany regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków oraz szczegółowego sposobu obliczania innych składników wynagradzania nauczycieli, zatrudnionych w szkołach               i przedszkolach. 9. Zatrudnienie większej ilości specjalistów w ramach pomocy psychologiczno – pedagogicznej w szkołach, przedszkolach i placówkach.  10.Zwiększenie etatów sprzątaczek / woźnych w szkołach i przedszkolach. 11.Zwiększenie o 0,5 etatu nauczyciela gimnastyki korekcyjnej                    w Międzyszkolnym Ośrodku Sportowym. 12.Zabezpieczenie środków na remont Dworu Obronnego w Bziu na potrzeby PP nr 11. 13.Zwiększenie etatów merytorycznych i administracyjnych (Zespół Interdyscyplinarny, Punkt Interwencji Kryzysowej, Dział Księgowości, Dział Usług, Dział Pomocy Osobom Niepełnosprawnym i Bezdomnym). 14.Powstanie Ośrodka Interwencji Kryzysowej – całodobowy. 15.Powstanie Środowiskowego Domu Samopomocy.  16.Powstanie docelowej, stacjonarnej ogrzewalni dla osób. 17.Zakup niezbędnego wyposażenia do Domu Nauki i Rehabilitacji. 18.Zwiększenie o 0,5 etatu pomocy kuchennej - kucharza w Żłobku nr 1. 19.Zakup samochodu do przewożenia osób niepełnosprawnych do Domu Pomocy Społecznej. 20.Zwiększenie o 1 etat pracownika w Domu Pomocy Społecznej. 21.Zakup samochodu służbowego do Zespołu Ognisk Wychowawczych. 22.Renowacja windy dostosowanej do potrzeb Domu Pomocy Społecznej. 23.Podwyżki dla pracowników Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych miasta.  
Wnioski przyjęto głosami: za – 3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
  Ad. 4  Wolne głosy i wnioski.  Iwona Rosińska - Radna RM Czy coś już wiadomo co ze Szkołą Podstawową nr 18?   
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Anna Toborowicz - Przewodnicząca Komisji Edukacji i Polityki Społecznej  Rozmawiałam z panem Naczelnikiem i nie podjęto jeszcze żadnej decyzji. Zespół Szkół nr 1 zdecydowanie twierdzi, że nie przyjmie szkoły na okres remontu. Jest propozycja, żeby w Zespole Szkół nr 2 umieścić 7 oddziałów i na to pani Dyrektor wyraziła zgodę. Jest również propozycja, której jeszcze nie uzgodniono              z dyrektorami, aby umieścić SP nr 18 w Szkole Podstawowej nr 19                    w pomieszczeniach po NKJO, ale nie podjęto jeszcze żadnych decyzji. Była rozważana jeszcze Szkoła SP nr 13, ale planuje się remont przedszkola obok        i dzieci z przedszkola mają być przeprowadzone do SP nr 13, ale nie wiadomo czy ten remont będzie. W dniu dzisiejszym dowiedziałam się odnośnie metrażu dla sprzątaczek. Odbyło się spotkanie z panią Prezydent, ze Związkami Zawodowymi, które oponują, żeby zmniejszyć proponowany metraż do sprzątania. Być może dojdą do takiego uzgodnienia, że od nowego roku kalendarzowego, jak będzie nowy budżet to zmniejszą ten metraż jednakowo       i dla sprzątaczek w przedszkolach i w szkołach, ale dopiero z dniem 1 stycznia. Powiedziałam panu Naczelnikowi, że ten metraż jest rzeczywiście za duży. Pan Naczelnik powiedział, że na dzień dzisiejszy gdybyśmy chcieli zmniejszyć metraż to brakuje 25 etatów, a na to w tej chwili nie ma pieniędzy do grudnia, więc będą proponować, żeby zmienić od stycznia.      Ad. 5  Zakończenie posiedzenia.  Przewodnicząca Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończyła posiedzenie.     Protokołowała      Przewodnicząca Komisji Edukacji i Polityki Społecznej Patrycja Dudzik               ANNA TOBOROWICZ  


